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Sammanträdesdatum 
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Justerandes 
..sign: 

Delges: 

   Utdrag bestyrkes: 

 

 

Plats och tid: Svågagården den 25 oktober 2021, kl. 08.00-11.50 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ann-Marie Rosvall (Opol) 
Amanda Brink (Opol) 
Peter Jons (Opol)  
Robin von Wachenfeldt 
(Opol) (ej § 49) 
Hans Schröder (Opol) 
Marianne Joelsson (Opol) 
Malena Söderström (Opol) 
Torbjörn Bengtsson (Opol)  
( § 49 ) 
 

Torbjörn Bengtsson (Opol)  
(ej § 49) 
Sindre Ranheim Sween  
(Opol)  
Bengt-Olov “Benke” Karlsson 
(Opol)  
Mona Svedlund (Opol)  
Per “Pelle” Persson (Opol) 
 

 
Övriga deltagare: Fredrik Röjd, nämndsekreterare  

 
 

 
Utses att justera:  Marianne Joelsson (Opol) 

 
 
Justeringens plats 
och tid: 2021-11-15, kl. 09.30  

Underskrifter:  Paragrafer: 42 -  51 

Sekreterare: 

 
 
 
Fredrik Röjd                    

Ordförande:                

 
 
 
 

Justerande: 

Ann-Marie Rosvall (Opol) 
 
 
 

  
  

                                   Marianne Joelsson (Opol) 
 
Upprop: Enligt ovan. 
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 
 
 
Anslagstid från                                                            Anslagstid till 
 
2021-11-17                                                      2021-12-08 
 
Förvaringsplats för protokollet: Svågagården 
 
Underskrift 
 
 
Fredrik Röjd 
Nämndsekreterare 
_________________________________________________________ 
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§ 42 Rapport från verksamhet, personal, arbetsmiljö samt Covid-19 
 
Platschefen informerar om det arbete som just nu pågår inom förvaltningen samt vad 
som skett sedan nämndens senaste möte. 
 
Inom förskola och skola brottas vi fortfarande med konsekvenserna av pandemin då vi 
måste vara fortsatt extra noggranna när det gäller förkylningssymptom både bland 
elever, barn samt personal. (Elev är man från förskoleklass och uppåt, medan man 
benämns ”barn” inom förskolan, det vill säga levnadsår 1-5.) 
 
Inom äldreomsorgen är det för närvarande lite lugnare, men det tillkommer konstant 
nya kunder. (Här är det som så att de som har hemtjänst i kommunen enligt ett beslut 
av Hudiksvalls kommuns fullmäktige skall benämnas ”kund”, såvida det inte handlar 
om myndighetsutövning, för då kallas det ”brukare”. Fast inom Svågadalsnämnden 
och Svågadalsförvaltningen ägnar vi oss inte åt någon myndighetsutövning då detta 
ombesörjs av biståndsbedömare inne i Hudiksvalls stad. 
 
I skolan däremot ägnar vi oss åt myndighetsutövning där vi exempelvis sätter betyg i 
skolans årskurs 6. 
 
Det intressanta är nu att den uppdaterade skollagen ger rektorn för Svågadalens skola 
rätt att helt själv besluta om att införa betyg redan i årskurs 4. Rektorn för Svågadalens 
skola har dock valt att behålla betygssättning först i årskurs 6. 
 
På landsbygdsutvecklingssidan jobbar vi på enligt plan. 
 
I en korridor i skoldelen har en mindre fuktskada upptäckts. Skadan kommer utifrån. 
 
Nämnden väntar på att hälsorummet ska komma igång igen. 
 
Nämnden vill riva ”kolarkojan” vid Svågagården, Platschefen tar upp detta med 
intresseföreningens ordförande. 
 
 Svågadalens logga diskuteras.Vi tar upp den med föreningarna i dalen vid träff den 
23/11. 
 
Beslut: 
Nämnden tackar för informationen samt ger platschefen i uppdrag att kontakta 
Hudiksvalls Bostäder AB för att få en fuktskada ordnad.  
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§ 43 Uppföljning av det ekonomiska läget efter tredje kvartalet år 
2021 och prognos inför årsbokslutet 
  
Covid-19 samt ett ökat tryck på hemtjänsten under året har medfört att nämnden 
riskerar att gå med närmare en miljon i förlust på helårsbasis. 
 
Detta är dock inte konstigt med tanke på den extra bemanning som har krävts i dessa 
tuffa tider med en världsomspännande sjukdom och allt. 
 
Platschefen fick av arbetsutskottet i uppdrag att till detta nämndsmöte redovisa vilka 
merkostnader vi haft för förvaltningens tre bilar under året. 
 
Redovisningen visar att kostnaderna är orimligt höga och att det nu är försvarbart att 
byta ut den äldsta bilen mot en ny dito. 
 
Nämnden diskuterar frågan. 
 
Beslut: 
Nämnden tackar för informationen samt beslutar att ge platschefen i uppdrag 
att ta fram uppgifter om vilka bilar vi kan välja mellan utifrån aktuell offentlig 
upphandling. 
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§ 44 Återkoppling om remissvar från nämnden rörandeförslaget till 
ny översiktsplan för Hudiksvalls kommun 
 
Arbetsutskottet fick tidigare i uppdrag att på nämndens uppdrag ta fram ett remissvar 
avseende nämnda plan. 
 
Såhär ser remissvaret ut:  
 

 

‐ Kommunen bör arbeta aktivt med att utveckla kollektivtrafiken även på 
landsbygd och över kommungränserna, i syfte att underlätta för landsbygdsbor 
att kunna lämna bilen hemma. 

 
‐ Kommunen bör ha som mål att sälja ut kommunala tomter på landsbygden. 

(Mark som inte  
är tomter idag, exempelvis ett markstycke i Ängebo och Brännås bör 
styckas av och säljas som tomter för nybyggnation.) Detta bör tas med i 
planen. 

 
‐ Utöka antalet LIS-områden i Svågadalen. Det finns exempelvis flera sjöar som 

skulle kunna vara intressanta i sammanhanget. 

 
‐ När det gäller stationsläget för Ostkustbanan är det av stor vikt att antalet 

parkeringsplatser dimensioneras utifrån det faktum att många i kommunen 
saknar praktisk möjlighet till kollektivtrafik. 

 
‐ När det gäller skrivelsen om att ”Större anläggningar för idrott och kultur 

ska samlokaliseras inom Hudiksvalls centralort” är det viktigt att hänsyn 
till goda parkeringsmöjligheter tas även här. Annars blir det svårt för 
landsbygdsborna att nyttja nämnda anläggningar. 

 
‐ Kommunen bör säkerställa fortsatt stöd till enskilda vägar samt 

vägbelysningsföreningar i hela kommunen. Detta bör prioriteras då dessa 
grundläggande infrastrukturer är viktiga för att kunna behålla landsbygden 
levande. 
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‐ Svågadalsnämnden anser: 
 

‐ Svågadalsnämnden ställer sig tveksamma till den tänkta vindkraftsparken vid 
Överälve då den kommer att påverka boende i bland annat Stråsjöbyarna samt 
Gröntjärns naturreservat och riksintresset Svåga älv.  

 
Övrigt: 

Hela kommunen borde finnas med i översiktsplanen – så är inte fallet nu. Exempelvis 
saknas flera orter på kartan i det PDF-underlag som har gått ut. (Troligen ett misstag, 
men det bör åtgärdas). 
 
Beslut: 
Nämnden tackar arbetsutskottet för ett väl utfört arbete. 
 
 
 
§ 45 Redovisning av verkställda beslut  
 

‐ Skyltar vid Svågagården har äntligen färdigställts och satts upp. 
 

‐ Redovisning över bilkostnader har tagits fram till nämnden. 
 

‐ Remissvar avseende förslaget till ny översiktsplan för Hudiksvalls kommun har 
tagits fram. 

 
‐ Fotbollsplanen vid Svågagården har renoverats med nytt grus. 

 
Beslut: 
Nämnden tackar för informationen 
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§ 46 Pågående arbete 
 
Vi fortsätter idogt att arbeta med de olika projekt vi har på gång. 
Just nu ligger stort fokus på fiberutbyggnaden samt upprustning av Svågagårdens 
utemiljö. 
 
Beslut:  
Nämnden tackar för informationen. 
 
 
§ 47 Val av nytt dataskyddsombud 
 
Svågadalsnämndens nuvarande dataskyddsombud kommer att sluta sin anställning 
den 31 december 2021. 

Enligt dataskyddsförordningen skall varje personuppgiftsansvarig utse ett 
dataskyddsombud. Ombudets roll är att kontrollera att dataskyddsförordningen 
(GDPR) följs inom organisationen genom att till exempel utföra kontroller och 
informationsinsatser. Den övergripande och viktigaste uppgiften för 
dataskyddsombudet är att övervaka att organisationen följer 
dataskyddsförordningen.  

Detta innebär samtidigt att den personuppgiftsansvarige självständigt måste bedriva 
ett aktivt dataskyddsarbete som inte leds av dataskyddsombudet. Personen som 
utses till Dataskyddsombud ska ha yrkesmässiga kvalifikationer och förmåga att 
utföra uppgifter inom dataskydd och kunna agera självständigt och oberoende i 
organisationen.  

Ombudet ska också ges möjlighet att delta i alla frågor som rör dataskydd och 
rapportera till högsta ledningen.  

Förvaltningen föreslår att XX utses till dataskyddsombud som med sin 
juristexamen har de kvalifikationerna som krävs för uppdraget. 

Beslut:  
Nämnden beslutar att i enlighet med arbetsutskottets förslag välja XX till nytt 
dataskyddsombud.  
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§ 48 Redovisning av beslutade och utbetalda bidrag 
 
Platschefen redovisar de bidrag som nämnden och den gemensamma 
landsbygdsutvecklingsfonden har betalat ut till olika föreningar i dalen. 
 
Totalt har ungefär 150 000 kronor betalats ut i olika bidrag. 
 
Beslut:  
Nämnden tackar för informationen. 
 
 
Robin von Wachenfeldt (Opol) anmäler jäv och lämnar mötet. 
Torbjörn Bengtsson (Opol) inträder som beslutande. 
 
 
§ 49 Fråga om anställning 
 
Kommunstyrelsen har tidigare fastställt att ordinarie chefer endast får anställa personal 
på max två månader i taget. Detta har fungerat bra fram tills nu när personal-
avdelningen har fastställt att man nu måste vara anställd i minst tre månader för att få 
månadslön. Samtidigt får inte personal gå som timanställda någon längre tid. 
 
Platschefen anhåller därför om att få nämndens tillstånd att anställa två medarbetare 
till förskolan på tre månader. Tjänstgöringsgrad 100% respektive 80%. 
 
Nämnden diskuterar frågan. 
 
Beslut:  
En enig nämnd beslutar att bevilja platschefens anhållan. 
 
Robin von Wachenfeldt (Opol) återinträder som tjänstgörande. 
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§ 50 Fråga om delegation 
 
Platschefen anhåller om att få nämndens delegation om att få rätt till att anställa 
personal upp till tre månader. 
 
Nämnden diskuterar frågan. 
 
Beslut:  
En enig nämnd beslutar att bevilja platschefens anhållan. 
 
 
 
§ 51 Kommande möten 
 

‐ Vi ska ha föreningsträff den 23:e november. 
‐ Vi ska ha möte om fiber den 28:e oktober. 
‐ Vi ska ha en dialogkväll 25:e november 

Beslut:  
Nämnden beslutar att hålla nämnda möten. 
 
 
Mötet avslutas. 
 
 
 


